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Zápisnica z Mimoriadnej Konferencie Slovenskej plaveckej federácie  
č. SPF/2023/K/Z2  

v termíne 14.07.2023 online formou alebo prezenčne s elektronickým hlasovaním, 
v Múzeu SOŠV – Junácka 6 Bratislava, s termínom začiatku o 10.00 hod. (prezentácia 

od 9.00 hod.) 
 

Prítomní/Neprítomní: Delegáti podľa prezenčnej listiny /príloha č.1 a 
príloha č. 2/, ktorých originály je uložený na 
Sekretariáte SPF 
 
Hostia podľa prezenčnej listiny  /zamestnanci 
sekretariátu a iní  príloha č.3/, ktorej originál je 
uložený na Sekretariáte SPF 

 
Navrhovaný program Mimoriadnej Konferencie SPF:  
  

1. Príchod / pripojenie delegátov a hostí – prezenčne / resp. online 
2. Prezentácia delegátov vrátane prihlásenia sa do aplikácií (zoom + hlasovacia)  
3.       Otvorenie rokovania Mimoriadnej  Konferencie SPF 

4.       Schválenie pracovných komisií Mimoriadnej  Konferencie SPF 

5.       Správa mandátovej komisie  
6.       Schválenie programu Mimoriadnej Konferencie SPF 
7.       Schválenie zmeny Rozpočtu SPF na rok 2023 

7.1. Schválenie kritérií a rozdelenia príspevku z Národného športového projektu v roku 2023. 
7.2. Schválenie navrhovaných zmien v Rozpočte SPF na rok 2023 
7.3. Schválenie Rozpočtu SPF 2023 

8.      Záver 
 

 

Bod č. 1 - Príchod / pripojenie delegátov a hostí – prezenčne / resp. online  
 
 
Prezident SPF p. Šulek:  Delegáti boli upovedomení o nahrávaní a vyhotovení zvukovo-obrazového záznamu. Pre 
prítomných online je potrebné, aby boli prihlásení nielen do Zoomu cez link, ktorý mali v pokynoch, ale takisto je potrebné, 
aby boli prihlásení aj do hlasovacej aplikácie. Pre fyzicky prítomných delegátov platí, že tiež musia byť prihlásení do 
hlasovacej aplikácie (nemusia byť prihlásení do Zoomu). Hlasovanie bude teda prebiehať len v hlasovacej aplikácii, preto je 
nutné sa do nej prihlásiť. Delegáti online boli požiadaní, aby mali plnú identifikáciu, buď meno delegáta alebo názov klubu. 
 

 
Bod č. 2. – Prezentácia delegátov 
 
Upozornenie, že každý, kto je v hlasovacej aplikácii pripojený, bude automaticky počítaný ako prezentovaný delegát. Tí, 
ktorí sú pripojení iba v Zoom, nie sú prezentovanými delegátmi. Opätovné upovedomenie, aby ste si každý zapol hlasovaciu 
aplikáciu, ku ktorej dostal heslo, aby bolo možné  pozrieť sa na uznášaniaschopnosť.  
 

 

Bod č. 3. – Otvorenie rokovania Mimoriadnej konferencie SPF   
 
Rokovanie Mimoriadnej Konferencie SPF (ďalej aj len “Mimoriadna Konferencia”) otvoril prezident SPF Ivan Šulek a privítal 
všetkých prítomných členov SPF, ktorí sú delegátmi Mimoriadnej Konferencie ako aj pána Petra Dedíka, generálneho 
riaditeľa sekcie športu pri Ministerstve školstva, vedy, výskumu a športu SR. 
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p. Dedík, MŠVVaŠ: Ministerstvo na základe podnetov kontrolných orgánov štátu resp. iných podnetov, realizuje kontrolu, 
čo sa týka spôsobilosti poberania príspevkov od štátu v rámci jednotlivých zväzov. Ministerstvo sa muselo zaoberať aj SPF 
potom, čo zistilo, že prebieha nejaká exekúcia. Nielen v plaveckom zväze, ale aj v iných zväzoch bola takáto situácia, ktorú 
sa  MŠVVaŠ snažilo v intenciách zákona nejakým spôsobom riešiť, aby samozrejme netrpel šport. MŠVVaŠ bolo nútené v 
súlade so zákonom odobrať spätne spôsobilosť na to obdobie exekúcie a s tým bolo spojené krátenie príspevku uznanému 
športu v sume viac ako milión euro. Zákon hovorí, že ministerstvo má tieto prostriedky použiť na rozvoj daného športu vo 
verejnom záujme. Takže hľadali sme riešenia, ako to peniaze do plávania /plaveckých športov vrátiť. Vzhľadom na výšku 
sumy ako aj  na iné okolnosti, sme pristúpili k návrhu celú sumu poskytnúť formou národného športového projektu 
Slovenskej plaveckej federácii, ktorá vie zaručiť, že tie prostriedky budú poskytnuté za schválených kritérií jednotlivým 
klubom a že budú aj riadne zúčtované. S týmto šlo ministerstvo do rokovaní s vedením SPF. Teraz sme tu, aby sa ten proces  
odsúhlasil na vašej strane v podobe návrhu zmluvy o národnom športovom projekte. Rozhodnutie ministerstvo vydalo a je 
zverejnené na webovej stránke. Budem rád, keď sa to dnes podarí dotiahnuť a budeme môcť čo najskôr zmluvu uzatvoriť a 
poslať peniaze, aby ich mali kluby, ktoré tvoria hlavný základ federácie, neradi by sme ukrátili hlavne deti. Ďakujem. 
 
p. Šulek, prezident SPF: Rád by som sa poďakoval MŠVVaŠ za promptnú komunikáciu, ktorou sa podarilo zachrániť tieto 
peniaze. Dnes máme rokovanie a potrebujeme súrne schváliť zmenu rozpočtu a návrh národného športového projektu aj s 
kritériami.  
 
Pán Šulek v súlade s čl. 3 Rokovacieho poriadku SPF oznámil Mimoriadnej Konferencii, že poveruje predsedaním 
Mimoriadnej Konferencie pána JUDr. Tomáša Gábriša - delegáta riadneho člena Malý plavec s.r.o. 
 
Po prijatí poverenia JUDr. Gábriš (predsedajúci) všetkých privítal, opäť zopakoval, aby sa všetci prihlásili do aplikácie, ku 
ktorej im boli prihlasovacie údaje zaslané mailom. Pretože iba tí, ktorí sú prihlásení v aplikácii, sa počítajú ako prítomní, to 
znamená, že sa počítajú na účely uznášaniaschopnosti. Predsedajúci požiadal o oznámenie počtu delegátov/hlasov.  
 
p. Gális, predseda MK: Konferencia je uznášaniaschopná, keď prítomných v hlasovacej aplikácii je 75 delegátov s počtom 
hlasov 237.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Požiadal o testovanie hlasovacej aplikácie, ktoré prebehlo s kontrolnou otázkou a možnosťami: za, 
proti a zdržal sa. Na obrazovke budú výsledky hlasovania zdieľané. Pri každom bode bude potrebné overiť, koľko  delegátov 
aktuálne je v hlasovacej aplikácii a teda či sme uznášaniaschopní. Pán Galamboš v hlasovacej aplikácii vidí, koľko nás je 
aktuálne prihlásených, aby bola istota, koľko nás je aktuálne prítomných.  
 
p. Blažo, STUAS: Je potrebné robiť aj prezentáciu pred samotným hlasovaním. Pri prezentácii je, koľko je prítomných, a 
potom sa môže stať, že niekto nehlasuje. A zápis z konferencie obsahuje koľko bolo prítomných a koľko nehlasovalo. A to 
vzíde z výsledku obidvoch, ako keby hlasovaním v tej hlasovacej aplikácii. Za uznesenie sa hlasuje z prítomných. Čiže z toho 
prvého, z prezentácie sa hlasuje. Z tých hlasov treba potom počítať väčšinu. Takže nie z toho nasledujúceho hlasovania, ale 
pokiaľ, vymyslím si príklad, keby sa prezentovalo 300 hlasov, a v hlasovaní bude, ja neviem, 150 hlasov, tak uznesenie sa 
musí rátať, nie v to, čo vyjde ten výsledok v druhom hlasovaní, že povedzme, že hlasovalo 200 hlasov, ale teda vo vzťahu k 
tej 300-ke predchádzajúcej. Preto je dôležité obidva tieto úkony urobiť. 
 

p. Gábriš, predsedajúci: V hlasovacej aplikácii vidíme, koľkí sú aktuálne prihlásení, tým by odpadla povinnosť prezentovať 
sa. Ale môžeme robiť prezentáciu resp. môžeme to porovnávať, aby sme vedeli, že niekto sa neprezentoval napriek tomu, 
že je prihlásený v aplikácii.  
 
Pozmeňovacie návrhy k rozpočtu, ktoré prišli včera, sú aj zverejnené na stránke, bude sa o nich aj hlasovať aj diskutovať. Ak 
sú nejaké ďalšie návrhy na zmenu rozpočtu, potrebné je predložiť ich písomne k predsedníckemu stolu do 10:30, t.j.  zmeny 
nad rámec toho, čo (dovčera) prišlo a uviesť špecifikáciu zmeny, z ktorej kapitoly, do ktorej kapitoly, akú sumu a pod.  
 
p. Blažo, STUAS: keďže sme v online priestore, poprosím, aby sa vytvoril nejaký el. nástroj resp. nejaká mailová adresa.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Navrhol  emailovú adresu pani Kuníkovej: kuníkova@swimmsvk.sk do 10.30 hod. Ešte raz všetkých 
privítal a konštatoval, že konferencia bola zvolaná v súlade so stanovami a podľa počtu prezentovaných delegátov sú 
splnené podmienky uznášaniaschopnosti. 
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p. Zelina, CARZV: Načo sú nám skrutátori, keď všetky počty máme v hlasovacej aplikácii?  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Môžu preberať tie jednotlivé písomné návrhy pre tých, ktorí sú prítomní osobne a zároveň budú 
musieť kontrolovať aj sledovať, ktorí delegáti sú online prihlásení, kto sa hlási o slovo a podobne, aby sme mali to poradie 
stanovené. Aktuálne sa prezentovalo 65 delegátov s 207 hlasmi, čo by znamenalo nedostatok uznášaniaschopnosti. Ak 
náhodou má niekto problém, že mu neprišla výzva na overenie prítomnosti, tak poprosím, aby kontaktoval nás, sekretariát, 
resp. p. Galamboša, aj v emaily, ktorý vám prišiel máte kontakty na osoby, ktoré sú zodpovedné za technickú stránku.  
 
Na otázku predsedajúceho ohľadne hlasovacej aplikácie a v nej prítomných, bolo potvrdených 79 delegátov.  Na výzvu sa 
teda zaprezentovalo menej delegátov ako je reálne prítomných v hlasovacej aplikácii. 
 
p. Chlípala, ORCAS:  Prečo do 10:30 sa môžu podávať iba návrhy týkajúce sa rozpočtu? 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Nie sú to iba návrhy týkajúce sa rozpočtu. Akékoľvek diskusné námety môžete podávať do 10:30. 
Je to v zmysle rokovacieho poriadku, ktorý umožňuje určiť na začiatku určitú časovú hranicu, do ktorej je možné predkladať 
takéto návrhy.  
 
p. Blažo, STUAS: Diskusné príspevky sú niečo iné ako príspevok pri prejednávaní jednotlivých bodov programu. V zásade z 
diskusie o prerokovávaní daného ako keby bodu programu vznikajú nejaké príspevky jednotlivých delegátov a môže 
vzniknúť aj jednotlivý návrh uznesenia. Kolega sa pýtal ale niečo iné, že či iba k tomuto bodu možno, lebo asi naznačoval, 
že tu boli predložené asi aj nejaké iné návrhy. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Máte pravdu, myslené bolo, že umožníme diskusiu. Ak máte nejaké pozmeňujúce návrhy k 
rozpočtu, lebo o rozpočte budeme hlasovať, poprosím predložiť do 10:30. Keď prídeme k bodu programu, tak sa budeme 
baviť o tých ďalších bodoch, ktoré boli predložené. 
 
p. Šulek, prezident SPF: Mali sme tu upozornenia od delegátov, ktorí sú pripojení online, že im nefunguje hlasovacia 
aplikácia. Tá aplikácia je biela, pokiaľ nezadávame žiadnu otázku. Až keď sa zverejní otázka, začíname hlasovať a až vtedy tá 
aplikácia je plne funkčná (s textom otázky a možnosťami hlasovania).  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Opätovne vyzýva, aby prítomní online sa ozvali(aj v rámci Zoomu a položili otázku), ak aplikácia 
nefunguje, potrebujú poradiť, pomôcť, aby (technický) problém bolo možné odstrániť.  
 
p. Zelina, CARZV:  my vidíme, ktorí sú prihlásení a ktorí nehlasovali. My tých desiatich vidíme. My by sme ich mali proaktívne 
osloviť, že či sú pripojení, či nemajú technický problém a že prečo teda sa neprezentovali.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Poprosím, aby ste odovzdali túto informáciu sekretariátu resp. skrutátori môžu medzitým 
zavolať/osloviť tých dotknutých a preveriť, či nemajú technický problém.  
 
p. Šulek, prezident SPF: Opäť text od niektorých delegátov, že nevidia možnosť hlasovania a prezentácie, aj keď sú prihlásení 
v hlasovacej aplikácii. Hlasovacia aplikácia sa spúšťa naplno až vtedy, keď uvidíte text. Ten text tam ale nie je stále. Počkajte 
na vyzvanie, vtedy sa vám rozsvieti text v hlasovacej aplikácii a zobrazia aj otázky a na základe toho budete potom hlasovať. 
Bežne tam text celý čas nesvieti. Obrazovka na vašom zariadení je (okrem hlasovania) prázdna, t.j. biela. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: opätovná výzva na prezentovanie sa v hlasovacej aplikácii. Prezentovaných v app. je 72 delegátov, 
takže máme dostatočný počet delegátov prítomných a môžeme pokračovať hlasovaním o schválení jednotlivých orgánov.  
 
 
 

 

Bod č. 4 - Schválenie pracovných komisií Mimoriadnej Konferencie SPF 
 
 
Po navrhnutí kandidátov, ktorých schválila Mimoriadna Konferencia SPF a preverení vôle prijatia funkcií, ako aj prítomnosti 
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vopred navrhnutých kandidátov, delegáti aklamačne jednoznačnou väčšinou prítomných schválili zloženie mandátovej, 
návrhovej komisie, skrutátorov, zapisovateľa Mimoriadnej Konferencie a overovateľov Zápisnice z Mimoriadnej 
Konferencie v znení uznesenia.  
 
 

SPF/2023/K/Z2/U1 

Konferencia SPF schvaľuje pracovné komisie Mimoriadnej Konferencie SPF v nasledovnom zložení: 
 
Mandátová komisia delegáti: 

1. Marek Gális PITOP - predseda 

2. Andrej Laho AQSE - člen 

3. Marek Reich SYNCH - člen 

4. Róbert Košťál - UNIBA - člen 

 
Návrhová komisia delegáti: 

1. Marek Gális PITOP - predseda 
2. Andrej Laho AQSE - člen 
3. Marek Reich SYNCH - člen 
4. Róbert Košťál - UNIBA - člen 

 
Zapisovateľ:  
Martina Kuniková, asistent - Zuzana Košťálová 
 
Overovatelia: 
Pavol Sirotný (PAPSV),  Andrea Nováková (TKPS) 
 
Skrutátori: 
Miroslav Gogola, Robert Prelovský, Peter Radič, Ivana Lange 
 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 72 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 229 
Počet hlasujúcich delegátov: 69 
Počet nehlasujúcich delegátov: 3 
Počet hlasov “Za”: 212 
Počet hlasov “Proti”: 0 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 9  
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ 
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne  
 

 

Bod č. 5 -  Správa mandátovej komisie (príloha č.4 Zápisnice z Mimoriadnej Konferencie SPF) 
 
 
Predsedajúci požiadal mandátovú komisiu, aby  vytvorila správu. Predseda mandátovej komisie potvrdil počty 
delegátov(aktuálne 72 z celkového počtu 140) a hlasov(počet prítomných hlasov 229), pričom uviedol, že po prepočte je na 
odsúhlasenie uznesenia nadpolovičnou väčšinou prítomných potrebných 115 hlasov. 
 
p. Šulek, prezident SPF: Medzitým ešte opätovne pre delegátov, ktorí sú online, vysvetlím, že aplikácia nesvieti a nie sú tam 
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žiadne otázky pripravené pred tým, než vás nevyzveme, aby ste hlasovali. Problémy môžu nastať ,ak sa vypnete v hlasovacej 
aplikácii resp. sa vám to stane pri prepínaní sa z jednej aplikácie do druhej. Najlepšie je, ak ste pripojený nonstop 
v hlasovacej aplikácii, napríklad na telefóne a v počítači máte Zoom. Keď vás vyzveme, že prezentujte sa alebo hlasujte, tak 
vtedy prejdite do hlasovacej aplikácie alebo sa prepnite na mobile resp. môžete sa prepínať a striedať obrazovky. 
 

 

Bod č. 6 - Schválenie programu Mimoriadnej Konferencie SPF  
 

V nadväznosti na závery rokovaní so zástupcami MŠVVaŠ SR, je súčasťou dohody pre riešenie vzniknutej finančnej situácie 
zvolanie Mimoriadnej Konferencie, s cieľom prerokovať úpravy/zmeny rozpočtu SPF 2023, v nadväznosti na potrebu schváliť 
národný športový projekt a jeho kritériá, aby sa mohli vyplácať financie pre jednotlivé kluby.   

Za týmto účelom bola zvolaná Mimoriadna Konferencia SPF podľa čl. 37 ods. 1, písm. b) Stanov SPF. V nadväznosti na to 
Rada SPF prerokovala návrh prezidenta SPF na program Mimoriadnej konferencie a zvolávajúci ju podľa článku 37, ods. 5 
zvolá s predloženým/navrhovaným programom.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Medzičasom boli doručené návrhy na zmenu programu. Vzhľadom na to, že ide o Mimoriadnu 
Konferenciu, ktorá má vopred stanovený program, Rada SPF prerokovala a uzniesla sa, že všetky tieto návrhy (doplňujúce - 
mimo navrhovaného programu), ktoré boli predložené sa prerokujú na nasledujúcej druhej Riadnej Konferencii v štvrtom 
kvartáli a termín tej druhej Riadnej Konferencie bude oznámený do 30. 9. 2023. 
 
Bol tam ešte jeden návrh od pána delegáta Blaža, ktorý sa týkal rozpočtu (formulovania bodov, resp. podbodov rozpočtu). 
S návrhovou komisiou bol zvolený taký postup, že návrhy p. delegáta Blaža na presnú formuláciu uznesení, budú 
zapracované do toho textu uznesení. Takže nebude to zmena programu, ale tie jeho formulačné návrhy budú práve v tom 
uznesení, ktoré sa bude prijímať k rozpočtu, resp. k tým kritériám zmeny rozdelenia a tak ďalej.  
 
p. Chlípala, ORCAS: Prečo budeme hlasovať a schvaľovať program, keď Rada SPF rozhodla, že máme iba taký a žiaden iný. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Práve preto, že sú tam teda jednotlivé body, ako je napr. schválenie zloženia orgánov, schválenie 
rozpočtu. Takže je to sčasti formalizmus, ktorý ale neškodí. Aj zo Stanov SPF vyplýva, že každá Konferencia by mala 
obsahovať schvaľovanie programu, aj kvôli tomu to robíme.  
 
p. Chlípala, ORCAS: Ale ja si nemyslím, že máme sa držať iba nejakého formalizmu. Boli tu predložené nejaké návrhy, ale ja 
som stále presvedčený o tom, že o týchto návrhoch treba dať hlasovať. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Váš návrh, respektíve názor rešpektujem a bude zaznamenaný v Zápisnici.  
 
p. Blažo, STUAS: Musíte si uvedomiť, vy predsedáte najvyššiemu orgánu a poprosím vás, aby sme dodržiavali predpisy SPF, 
predovšetkým Stanov SPF a Rokovací poriadok SPF, aby ste aj postupovali Vy podľa neho a v zmysle čl. 8 rokovacieho 
poriadku informovali o predložených návrhoch. Rada SPF, teda úplne iný orgán, by inak obmedzovala program rokovania 
najvyššieho orgánu SPF. Predpisy SPF umožňujú, aby boli predložené návrhy na doplnenie programu Konferencie, o ktorých 
máte informovať a potom aj hlasovať. Požiadavka uviesť ustanovenie, na základe ktorého  predsedajúci postupuje.  
 
Mnou predložený návrh je vysoko relevantný a netýka sa Rozpočtu SPF, ale iného a síce týka sa Národného Športového 
Projektu(nemožno zamieňať). MŠVVaŠ poskytne finančné prostriedky klubom za predpokladu, že budú schválené kritériá 
delenia medzi kluby a až potom možno pristúpiť k obsahu bodu Rozpočet SPF, ktorý bude vyplývať z toho, aký bude záver z 
predchádzajúceho bodu. Preto má opodstatnenie samostatnosť toho bodu. V podstate súhlasím s tým, že by to mohlo byť 
súčasťou toho bodu Rozpočtu, ale Rozpočet SPF sú úplne iné finančné zdroje, než je Národný Športový Projekt a sú vzájomne 
podmienené tie dva body. Schvaľovanie kritérií a podmienok zmluvy Národného Športového Projektu má byť samostatný 
bod a ja som ho predložil a trvám, aby bol zaradený do Konferencie, alebo aby bolo o ňom hlasované. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Podľa stanov v čl. 37 ods. 5 upravujú postup pri mimoriadnej konferencii a upravujú ho práve 
takýmto zmyslom. Mimoriadna Konferencia, pri ktorej by bolo možné meniť program, by bola absurdná, pretože teoreticky 
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by mohla byť zvolaná Mimoriadna Konferencia s jediným bodom programu a následne by priamo na mieste tento program 
bol zmenený a tento bod by bol vypustený, takže úplne by stratila nezmysel. Analogicky s inými úpravami, a tak, ako to aj 
naše Stanovy upravujú, analogicky aj zákony upravujú práve Mimoriadnu Konferenciu ako Konferenciu s nemenným 
programom. Pokiaľ ide o tie jednotlivé návrhy(mimo programu), ktoré prišli, tie sú zverejnené na stránke v zmysle Stanov 
a boli predmetom rokovania na Rade a budú zaradené do programu nasledujúcej Konferencie. 
 
p. Chlípala, ORCAS: Je to vec delegátov, oni môžu rozhodnúť, že bude jeden bod alebo nebude žiaden bod, lebo je to 
najvyšší orgán. Súhlasím s p. delegátom Blažom, že prostriedky z Ministerstva nie sú prostriedkami SPF a nie sú súčasťou 
Rozpočtu, nemožno preto návrh p. Blaža považovať za úpravu rozpočtu, ale chápať ho treba ako samostatný návrh.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Pokiaľ to podľa neho nie je doplnenie Rozpočtu, tak o tom jeho návrhu nedáme rokovať vôbec a 
hlasovať vôbec, pretože máme pevne stanovený program s tým, že práve tieto body sú jednotlivými uzneseniami, o ktorých 
sa bude hlasovať. Veci, o ktorých chcete, aby sa hlasovali ako o osobitnom bode programu, budú hlasované ako jednotlivé 
uznesenia v rámci bodu č. 7  programu tak, ako bol predložený, s tým, že, samozrejme, delegátov si všetci vážime, ale ani 
delegáti nemôžu ísť proti Stanovám a Stanovy v tom čl.37 ods. 5 hovoria, aký má byť postup pri Mimoriadnej Konferencii.  
 
p. Pavúk, PST: Pozvánka doručená delegátovi na Konferenciu obsahovala 8 bodov. Bod 7 nemá žiadne podbody 7.1, 7.2  
7.3. , čo je ďalšia zmena, ktorú kto, z akého dôvodu pripustil ? Tak niekto môže robiť zmeny a niekto nemôže robiť zmeny? 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Je to pre prehľadnosť, aby ste vedeli, o akých uzneseniach sa bude hlasovať. Pokojne to môžeme 
7.1, 7.2, 7.3 odtiaľto vypustiť a budú to iba jednotlivé uznesenia, ktoré budú predstavené Návrhovou komisiou.  
 
p. Blažo, STUAS: Tieto podbody korešpondujú s mojím návrhom, ktorý som tam doplnil. Ja chápem, že chcete obmedziť iné 
doplnenie návrhov programu z iného hľadiska. Čl.37 ods. 5 stanov nehovorí o tom, že čo môže byť iba predmetom rokovania 
Konferencie. Ten, kto zvoláva, musí uviesť, ktoré čo má byť súčasťou programu, ale nie iba. Výkonný ani žiaden iný orgán 
nemôže obmedzovať právomoci Najvyššieho orgánu a v rámci neho zasadajúcich delegátov, ktorí predkladajú návrhy. Tu 
vzniká spor, ktorý sa bude musieť vyriešiť. Konštatujem zneužívanie Stanov v prospech vedenia tejto Konferencie a 
znemožnenie vykonávania  právomoci Najvyššiemu orgánu, ktorý predkladá návrhy a chce o nich rokovať, nie je pritom 
relevantné, či by boli návrhy aj schválené. Už v prvom momente sa neguje návrh, ktorý bol predložený v súlade s predpismi 
SPF, Stanovami aj s Rokovacím poriadkom. Porušujete Stanovy a Rokovací poriadok. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Je to samozrejme Váš výklad Stanov. My s týmto výkladom Stanov nesúhlasíme.  
 
p. Chlípala, ORCAS: Našim cieľom je posunúť sa a vyriešiť situáciu, ktorá tu vznikla nejakým neodborným konaním v rámci 
SPF. Vaším prístupom zmaríte celú Konferenciu a znemožníte nám nájsť riešenie pre plavecký šport. Čl. 37 ods. 5 stanov 
hovorí o tom, že čo môže byť súčasťou, ale nehovorí o tom, že iba to a nič iné. Ak sám delegát povie, že doplňuje návrh, 
ktorý je dôležitý pre prinavrátenie milióna do plaveckého športu, tak vy si ho nemôžete subsumovať pod určitý bod.  

p. Hakel, SWMT:  Stále tu máme pár ľudí, ktorí sa snažia zmariť opätovne hlasovanie. Ja som sa prihlásil sem aj keď nemám 
športovcov do 23 rokov, kde sa budú priznávať peniaze, aby som podporil kluby a dal hlas, aby sa mohli prerozdeliť  peniaze. 
A znova sa nemôžeme dostať k hlasovaniu. Prosím Vás je jasná záležitosť, sú jasné Smernice, jasné veci, neumožňujme 
týmto ľuďom, aby nám znova zmarili veci. Treba ísť ďalej. 

p. Spiess, SPMA:  sa pýta aká je zvyklosť ohľadne postupu v prípade doplnenie programu mimoriadnej konferencie.  
 
p. Šulek, prezident SPF: Pokiaľ si pamätám, tak neboli takéto zvyklosti. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Pokračuje sa a dáva hlasovať program v predloženom znení.  
 
p. Gális, predseda MK: 70 delegátov nie je dostatočný počet na uznášaniaschopnosť. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Na chvíľku prerušujem a opätovne dáme hlasovať, aby sme sa zaprezentovali, či sme 
uznášaniaschopní alebo nie. Medzitým opäť poprosím skrutátorov, aby pánovi Galambošovi pomohli možno s ohlásením 
tých delegátov, ktorí by mohli mať nejaké technické problémy.  
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p. Gábriš, predsedajúci: Žiadosť na delegátov o prezentáciu v hlasovacej aplikácii. Ak má niekto technický problém, teba 
ohlásiť. Prezentovalo sa 66, ale v hlasovacej  aplikácii je prihlásených viac delegátov a  možno zistiť  presný počet.  Zvažujeme 
model ísť tou cestou, že prihlásení v aplikácii sú prítomní, takže uznášaniaschopnosť  berieme do úvahy v závislosti od toho, 
koľkí sú prihlásení aktuálne v aplikácii. Nikoho nemožno donútiť, aby zdvihol ruku za, proti. Ale tým, že je prítomný, tú 
uznášaniaschopnosť potvrdzuje. Aktuálne prítomných v hlasovacej aplikácii je 79 delegátov. 
 
p. Gális, predseda MK: 79 je dostatočný počet delegátov na uznášaniaschopnosť. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: V hlasovacej aplikácii je prihlásených 79 ľudí, takže to sú prítomní, poprosím o hlasovanie.  
 

SPF/2023/K/Z2/U2 

Konferencia SPF schvaľuje konečný návrh programu Mimoriadnej Konferencie SPF: 
 

1. Príchod / pripojenie delegátov a hostí – prezenčne / resp. online 
2. Prezentácia delegátov 
3.       Otvorenie rokovania Mimoriadnej Konferencie SPF 
4.       Schválenie pracovných komisií Mimoriadnej  Konferencie SPF 
5.       Správa mandátovej komisie  
6.       Schválenie programu Mimoriadnej Konferencie SPF 
7.       Schválenie zmeny Rozpočtu SPF na rok 2023 

7.1. Schválenie kritérií a rozdelenia príspevku z Národného športového projektu v roku 2023. 
7.2. Schválenie navrhovaných zmien v Rozpočte SPF na rok 2023 
7.3. Schválenie Rozpočtu SPF 2023 

 
8.      Záver 

 

 
 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 79 
Počet hlasov prezentovaných delegátov:248  
Počet hlasujúcich delegátov: 72 
Počet nehlasujúcich delegátov: 7  
Počet hlasov “Za”: 196 
Počet hlasov “Proti”: 18 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 16 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:   STUAS a ORCAS 
 
p. Blažo, STUAS: odlišné stanovisko delegáta k hlasovaniu. Hlasoval som proti programu a to z toho dôvodu, že ako 
delegátovi, ktorý navrhoval zmenu programu, nebolo mi umožnené tento v podstate návrh predložiť. Zo strany 
predsedajúceho boli porušené predpisy SPF s tým, že na dokumentovanie schvaľovaný návrh programu v podstate 
obsahoval identické body, naše návrhy nejakým spôsobom sledovali ten istý cieľ, ale po čisto formálnej stránke boli 
porušené predpisy, bolo znemožnené hlasovanie o tomto návrhu a paradoxne bez návrhu žiadneho delegáta bol zmenený 
program, o ktorom ste dali hlasovať. Dve námietky: 1/porušenie stanov o nehlasovaní predloženom návrhu riadne písomne 
zdôvodnenom návrhu na doplnenie bodu programu, 2/samotný bod programu bol zmenený bez návrhu delegáta oproti v 
pozvánke navrhovanému programu konferencie. 
 
Chlípala, ORCAS:  Porušené bolo moje právo, keď nebolo možné hlasovať o mojom návrhu na doplnenie programu. 
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Bod č. 7 – Schválenie zmeny Rozpočtu SPF na rok 2023 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Predložené boli dva pozmeňujúce návrhy (ORCA, PST), v zmysle rokovacieho poriadku je k dispozícii 
5 minút na predstavenie návrhov.  
 

p. Adámková, ORCA: Variant A hovorí, koľko peňazí sme schválili v máji na konferencii. Variant B hovorí, koľko by vlastne 
SPF mala dostať, ak by nebol problém, ktorý nastal ohľadom krátenia financií a tie sumy sú úplne nejaké iné ako variant A. 
Kluby by mali dostať zákonom stanovenú sumu, min. 15 %. Základ pre mňa je, že neboli, nie sú správne rozdelené, neboli 
správne v tom pôvodnom návrhu ministerstva, teda federácie, neboli správne rozdelené, ten rozpočet, nesedeli tam sumy 
a zároveň stále si myslím, že náš návrh je spravodlivý. Je postavený na základe toho, že vlastne vychádza z čísel. (pôvodný 
text) 

Nový text: 

Návrh rozpočtu zverejnený SPF vlastne nebol návrhom rozpočtu, o.i. bol zverejnený s chybami a nesedeli súčty, nik nevie, 
čo bolo na ďalších stranách. Večer mal byť zverejnené návrh resp. doplnené strany, o čom mi mail neprišiel. Návrh ORCA sa 
riadi tým, že najmenej na situáciu doplatiť plavecký šport, str. 10, tabuľka variant A- koľko peňazí sme v máji schválili na 
Konferencii, variant B nám hovorí, koľko SPF mala dostať, ak by nebol nastal problém ohľadne krátenia financií a tie sumy 
sú úplne nejaké iné ako variant A., variant C upravuje ako by to vyzeralo, keď budeme krátiť všetky jednotlivé kapitoly 
a variant D je náš návrh(ORCA). Variant D najviac financií dáva športu, klubom, reprezentácii, talentovanej mládeži, je ale 
zlé, ak zvádzame, že kluby dostanú podľa SPF peniaze cez šport mládeže s príslušnosťou cez športový projekt (príspevok od 
MŠVVaŠ), pretože netreba zabúdať, že sme stratili sme cca 380 tisíc, nad ktorými uvažujeme, že by sme ich mali doplniť, my 
sme ale naopak mali nárok o 380 tis. viac v rozpočte podľa variantu B. Všetky športy boli ukrátené o veľkú časť peňazí. 
V prezentácii je ukázané o koľko prichádzame v jednotlivých kapitolách a prečo navrhujem D, je to  veľmi veľká čiastka, 
ktorá bude chýbať ak športy vedeli, že majú dostať viac peňazí, ich rozpočet môže byť ohrozený a mali by dostať sumu na 
úrovni variantu B i keď tam bude určitý pokles (bavíme sa, čo mali dostať a nie, čo bolo schválené v máji) a o koľko je návrh 
variantu horší. Utrpia najmä kluby, ktoré sú topkou a starajú sa o naše výsledky, hoci náš variant je lepší ako ten zverejnený 
(SPF), kluby na to doplatia a dostanú menej, čiže nie je spravodlivý voči všetkým klubom. Nie je pravda, že nik nie je 
poškodený. Návrh prvého variantu je podmienený schválením rozdelenia. ORCA dala dva návrhy na úpravu rozpočtu, má 
sa hlasovať o tom ktorom variante podľa toho či sa schváli (príspevok). Ak by sa neschválil, sumy by boli ešte nižšie, 
neznižovali by sme len sekretariát, ale malo by to dopad na kluby, ktoré v zmysle zákona musia dostať min. 15 %. V návrhu 
SPF nebol správne rozdelený rozpočet, nesedeli tam sumy.  

- https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2023/07/orcab-pst-predlozenie-materialu-k-bodu-
programu-konferencie-spf-14-07-2023.pdf  

Zdôvodnenie: Prezentácia nebola doplnená ako ďalšia príloha Zápisnice z Mimoriadnej konferencie z dôvodu, že obsahom 
Zápisnice majú byť dokumenty, ktoré boli predmetom schvaľovania, inak už len to, čo skutočne odznelo. Do Zápisnice sa 
dostáva zápis z toho, čo navrhovateľ ústne prezentoval. Druhý variant návrhu bol alternatívnym voči prvému variantu, 
pričom sa hlasovalo len o prvom variante návrhu.  Druhý variant návrhu nebol reálne predmetom schvaľovania a preto sa 
nedopĺňa.  

V neposlednom rade návrh ORCA je zverejnený v časti materiálov predložených k mimoriadnej konferencii a teda je 
dohľadateľný na webe.  
 
p. Moravcová, KUPI:  už to bude skoro 8 minút, budeme mať(ďalšiu) Konferenciu, (teraz) potrebujeme schváliť Rozpočet. 
Mohla si toto všetko prezentovať predtým resp. aj napr. včera. Teraz nikto nemá čas to čítať, prosím vás, pokračujte. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Má niekto nejaké pripomienky k návrhu pani Adámkovej v rámci diskusie alebo dáme hlasovať?  
 
p. Košťál, UNIBA: Mne tento rozpočet vôbec neprišiel na klub a sú viaceré kluby, ktorým to neprichádza.  
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p. Gábriš, predsedajúci: Na webe to bolo zverejnené. 
 
p. Košťál, UNIBA: Áno, to už potom áno, zverejnilo sa, ale oficiálne to nechodí na všetky maily.  
 
p. Adámková, ORCA: Mailové adresy neboli zverejnené nových delegátov, ktorým by sme to mohli poslať. Ak niekto urobil 
zmenu v delegátovi, tak mu to nedošlo. Ja osobne si myslím, že ak niečo pošlem na Sekretariát, tak by to mal aj on rozposlať 
ďalej. Aj ja som sa nedozvedela o návrhu, ktorý prišiel o 21:30 a takisto neprišiel vôbec na mail a bol zverejnený. 
 
p. Hakel, SWMT Prosím, dajte hlasovať už. 
 
p. Košťál, UNIBA: Mám stále ten istý mail od roku 2012, ja som stále delegát. U nás sa delegát nikdy nemenil. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Bod programu č. 7 to sú vlastne navrhované jednotlivé uznesenia pod bodmi 7.1, 7.2, 7.3. Prvé z 
tých uznesení (ORCA), o ktorom budeme hlasovať je schvaľovanie kritérií a rozdelenia príspevku. Potom budeme schvaľovať 
tie jednotlivé zmeny, to bude samostatné uznesenie a napokon bude schvaľovanie rozpočtu. Uznesenie k tej problematike 
rozdelenia príspevku ku kritériám bude teda samostatné.  
 

p. Pavúk, PST: Pavúčik sport a Orca dali alternatívny návrh. Variant A rozpočtu v prípade, že bude schválený Národný 
Športový Projekt a bude prerozdelenie nejakým systémom. Variant B pre prípad, že nebude schválený Národný Športový 
Projekt, lebo nikto nevie, či bude zmluva podpísaná resp. účinná. Ak by nastal stav, že takéto niečo sa neuskutoční, je tam 
variant B rozpočtu, ktorý počíta s krátením v jednotlivých kapitolách o tú sumu, o ktorú jednoducho SPF prišlo. Najprv 
musíme rokovať a schváliť vôbec nejaký Národný Športový Projekt, aby sme sa niekam posunuli. 
 
p. Gábriš, predsedajúci:  Najprv budeme hlasovať o uznesení, tých kritériách a rozdelení a až potom prejdeme k tomuto.  
 
p. Blažo, STUAS: Zaslané boli uznesenia z hľadiska schválenia návrhu zmluvy o Národnom Športovom Projektu a 
podmienkach a potom uznesenie s návrhom kritérií, ktoré sú tam sformalizované. Konštruktívny návrh, ktorý skúsme  
prejsť, aby sme následne mohli dostať k rozpočtu. 
 

p. Gábriš, predsedajúci: požiadal Prezidenta SPF, aby predstavil kritériá a potom prejdeme k návrhu STUAS. 
 
p. Šulek, prezident SPF:  Návrh na rozdelenie príspevku na Národný Športový Projekt v roku 2023 pozostáva jednak z tých 
kritérií, ktoré sme mali stále pri každej Konferencii. Kritériá sú zachované ako u kapitoly 11. To znamená, že delíme finančné 
prostriedky podľa počtu aktívnych športovcov u individuálnych športov a podľa počtu družstiev u kolektívnych športov.  
 
Pridelená suma na individuálne športy v celkovo 844 503,93 €, teda na jedného športovca vychádza suma 345,40 €. je 
zrejmé kritérium - na základe počtu aktívnych športovcov to vidíte v tomto stĺpci úplne napravo. Pôvodne mali v kapitole 
11 dostať kluby podľa schváleného rozpočtu v máji 20 % z celkového rozpočtu. Teraz majú navýšené kluby o 58 %, to 
znamená, že dostanú viac až o 30 % z celkového rozpočtu. Nesprávne bolo prezentované, že kluby budú mať menej. 
Samozrejme, áno, sme určitým spôsobom poškodení. Snažili sme sa čo najlepšie Rozpočet pripraviť tak, aby netrpeli 
reprezentácia, kluby ani celý chod SPF. 
 
Pridelená suma na kolektívne športy v celkovo 242 471,07 € , na jedno družstvo pripadá 3108,60 €. tu vidíte počty družstiev 
za sledované obdobie. Takéto kritériá sme dodržiavali. To je vlastne to, čo sme predtým vždy aj robili.  
 
Uvádza návrh samotného Národného Športového Projektu ako celku. Keďže to muselo ísť do Rozpočtu, pozrieť treba 
kapitolu 0801 a 0802.  
 
p. Blažo, STUAS: Žiada zverejniť návrhy uznesení, ktoré zaslal. Nejedná sa o žiadne iné kritéria. Formalizoval potrebné v 
podobe 2 uznesení, pričom jedno predstavuje schválenie samotného návrhu a podmienok zmluvy o Národnom Športovom 
Projekte a potom druhé uznesenie sa venuje kritériám, ktoré treba schváliť. Návrh uznesenia popisuje ten mechanizmus 
resp. algoritmus, teda že suma sa rozdelí medzi časť riadnych členov pomerne podľa počtu aktívnych športovcov do 23 
rokov v individuálnych športoch a počtu súťažiacich družstiev do 23 rokov v kolektívnych športoch, pričom počty aktívnych 
športovcov do 23 rokov sa zohľadňujú počty a údaje nahlásené SPF Ministerstvu ku dňu 30. 9. v rámci žiadosti o poskytnutie 
príspevku uznanému športu. MŠVVaŠ požiadalo schváliť zmluvu, podmienky a kritériá, takto to ich máme.  
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p. Gábriš, predsedajúci:  Požiadal pripraviť zatiaľ hlasovanie. V hlasovacej aplikácii je 80 delegátov, čo mandátová komisia 
potvrdzuje, je teda daná uznášaniaschopnosť. Takže teraz budeme hlasovať o tomto uznesení číslo jedna. Schvaľujeme 
návrh zmluvy a podmienky Zmluvy o Národnom Športovom Projekte, ktorú nám predložilo Ministerstvo.  
 
Pozmeňujúci návrh do programu od delegáta STUAS – p. Blaža prijatý dňa 14.07.2023 v čase 11:08 
Materiál k pozmeňovaciemu bodu: 

- Rozhodnutie MŠVVaŠ SR účel - príspevok na národný športový projekt podľa § 75 ods. 2 písm. b) zákona č. 
440/2015 Z. z. 

- Zmluvy č. 0475/2023/SŠ o podpore národného športového projektu v roku 2023  
 
 

SPF/2023/K/Z2/U3 

Konferencia SPF akceptuje rozhodnutie a podmienky Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 
republiky (MŠVVaŠ SR) podľa § 69 ods. 8, § 75 ods. 2 písm. b) a § 75 ods. 7 Zákona č. 440/2015 Z.z. o športe, ktorým 
MŠVVaŠ SR rozhodlo o použití zodpovedajúcej časti príspevku uznanému športu, na ktorý SPF ako národný športový 
zväz stratila spôsobilosť prijímateľa verejných prostriedkov a na ktorý počas obdobia straty spôsobilosti prijímateľa 
verejných prostriedkov v sume 1.086.975 eur od 1. januára 2023 do 2. mája 2023 nemá nárok tak, že: 
Táto suma bude použitá na plnenie úloh verejného záujmu v plaveckých športoch formou poskytnutia príspevku na 
národný športový projekt na podporu a rozvoj športu mládeže v plaveckých športoch, a to pomerne medzi časť 
riadnych členov v SPF v počte 95 z celkového počtu 139 riadnych členov SPF. 

Konferencia SPF akceptuje a schvaľuje návrh a podmienky Zmluvy č. 0475/2023/SŠ o podpore národného športového 
projektu v roku 2023, ktorá bude  uzatvorená medzi zmluvnými stranami:  Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 
športu Slovenskej republiky ako poskytovateľom príspevku na národný športový projekt  a Slovenskou plaveckou 
federáciou na účel prijatia  príspevku na národný športový projekt v roku 2023, pričom  na účel prijatia príspevku 
Konferencia SPF schvaľuje zriadenie transparentného bankového účtu vo VÚB banke, a.s. 

Rozhodnutie MŠVVaŠ SR účel - príspevok na národný športový projekt podľa § 75 ods. 2 písm. b) zákona č. 440/2015 
Z. z. je obsahom prílohy č. 5 Zápisnice z Mimoriadnej Konferencie SPF. 

Návrh textu Zmluvy č. .0475/2023/SŠ o podpore národného športového projektu v roku 2023 je obsahom prílohy č. 
6 Zápisnice z Mimoriadnej Konferencie SPF. 

Konferencia SPF ukladá prezidentovi SPF bez zbytočného odkladu zabezpečiť (i) zriadenie transparentného 
bankového účtu vo VÚB banke, a.s. a (ii) uzavretie Zmluvy č. 0475/2023/SŠ o podpore Národného Športového 
projektu v roku 2023, aby čo najskôr Zmluva nadobudla účinnosť a aby prostriedky Národného Športového projektu 
v roku 2023 boli čo najskôr poukázané Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky na 
zriadený bankový účet pre možnosť čerpania Národného Športového Projektu v roku 2023 zo strany riadnych členov 
SPF. 
 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných delegátov: 80 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 252 
Počet hlasujúcich delegátov: 68 
Počet nehlasujúcich delegátov: 12 
Počet hlasov “Za”: 204 
Počet hlasov “Proti”: 6 
Počet hlasov “Zdržal sa”6:  
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
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http://www.swimmsvk.sk/
https://drive.google.com/file/d/182QL6OCtYsvrk_UqvCywmKLrhK7zS0RO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/182QL6OCtYsvrk_UqvCywmKLrhK7zS0RO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1gS8We37p4lGM55-UD0nXAxJ318m-MPti/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/182QL6OCtYsvrk_UqvCywmKLrhK7zS0RO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/182QL6OCtYsvrk_UqvCywmKLrhK7zS0RO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1gS8We37p4lGM55-UD0nXAxJ318m-MPti/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1gS8We37p4lGM55-UD0nXAxJ318m-MPti/view?usp=sharing


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

 
p. Blažo, STUAS: Prijali ste úzus, že ak máte niekoho prihláseného, považuje sa za prezetovaného. Stále sa ale treba 
prezentovať.  
 
p. Gábriš, predsedajúci: Ten úzus sme opustili, ale budeme vidieť koľkí hlasovali, či je ich dosť. Ak nie, tak potom sa môžeme 
ešte raz prezentovať a dáme znova hlasovať. Hlasovalo 68 delegátov, čo je dostatočný počet, lebo sú delegáti, ktorí 
nehlasovali, ale rozhodujúci je počet hlasov a na dosiahnutie teda odsúhlasenie uznesenia je potrebných 127 hlasov a je tu 
204 hlasov, čiže uznesenie je schválené. Trváte na tom, aby sme dávali prezentovanie? Alebo sa uspokojíte s týmto?  
 
p. Blažo, STUAS: Všetkých cieľom je, aby to prešlo, ale fakt ako, berte tak, že nie je to súladné s rokovacím poriadkom, aby 
sme rátali ľudí, ktorí sú prihlásení v aplikácii. Vy musíte dodržiavať rokovací poriadok aj Návrhová komisia aj Mandátová. 
Pred každým hlasovaním sa má prezentovať, ale to je moja poznámka pre poriadok. Urobme, čo chcete. Treba to schváliť. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: analogicky, keď niekto sedí v miestnosti a nestlačí to tlačidlo, znamená to, že nie je prítomný... 
 
p. Blažo, STUAS: to je také, že bol v miestnosti a odišiel a už tam nie je prítomný. To je presne to isté, že sa na úvod 
prezentoval... ale ten online priestor je trošku iný a preto tá prezentácia asi je dôležitá. 
 

p. Gábriš, predsedajúci: Vidíme, ktorí sú nahlásení online, prítomných aktuálne v online priestore je 81 delegátov. Otázka,  
čo si o tom myslí mandátová komisia. 
 
p. Gális, predseda MK: Uznesenie je v danom prípade schválené aj Mandátová komisia je toho názoru. Čo sa týka 
prezentácie, tak k ostatným sa môže robiť prezentácia. Nie je s tým žiadny problém, uznesenie je ale počet hlasov, a nie 
počet hlasujúcich delegátov, lebo každý delegát má právo nehlasovať. Je to jeho osobná vôľa. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Áno, je to otázka výkladu, že či za prítomných považujeme tých, ktorí sú prihlásení v aplikácii. 
 
p. Gális, predseda MK: Rád by som upresnil, je tu potrebný počet hlasov, nie počet hlasujúcich delegátov a počet hlasov sa 
vyrátava z celkových, teda prítomných delegátov, čo bolo v tomto prípade 252 a 252 delené 2 na odhlasovanie uznesenia 
je potrebných 127 hlasov. Odhlasovalo 204 hlasov. Čiže za mandátovú komisiu môžem konštatovať, že uznesenie je 
schválené napriek tomu, že nehlasovali všetci delegáti. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Riešime, že či sú prítomní tí, ktorí sa prezentovali, alebo tí, ktorí sú nahlásení v hlasovacej aplikácii. 
Máme za to, že sú prítomní tí, ktorí sú nahlásení v hlasovacej aplikácii.  
 
 
Pozmeňujúci návrh do programu od delegáta STUAS – p. Blaža prijatý dňa 14.07.2023 v čase 11:08 
Materiál k pozmeňovaciemu bodu: 

- Rozdelenie sumy podpory Národného Športového Projektu medzi riadnych členov SPF v individuálnych plaveckých 
športoch a medzi riadnych členov SPF v kolektívnom plaveckom športe 
 
 

SPF/2023/K/Z2/U4 

Konferencia SPF schvaľuje kritériá rozdelenia finančných prostriedkov podpory Národného Športového Projektu, 
ktorým MŠVVaŠ SR rozhodlo o použití zodpovedajúcej časti príspevku uznanému športu, na ktorý SPF ako Národný 
športový zväz stratila spôsobilosť prijímateľa verejných prostriedkov a na ktorý počas obdobia straty spôsobilosti 
prijímateľa verejných prostriedkov  v sume 1.086.975 eur od 1. januára 2023 do 2. mája 2023 nemá nárok tak, že: 
Suma 1.086.975 eur sa rozdelí medzi časť riadnych členov v SPF v počte 95 z celkového počtu 139 riadnych členov 
SPF pomerne medzi riadnych členov SPF podľa počtu aktívnych športovcov do 23 rokov v individuálnych športoch 
alebo počtu súťažiacich družstiev do 23 rokov v kolektívnych športoch. Ako počty aktívnych športovcov do 23 rokov 
sa zohľadňujú počty a údaje nahlásené SPF Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky ku 
dňu 30.09.2022 v rámci žiadosti o poskytnutie príspevku uznanému športu na rok 2023. 
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Rozdelenie sumy podpory národného športového projektu medzi riadnych členov SPF v individuálnych plaveckých 
športoch a medzi riadnych členov SPF v kolektívnom plaveckom športe je obsahom prílohy č. 7 Zápisnice z 
Mimoriadnej Konferencie SPF., ako aj prílohy Zmluvy č. 0475/2023/SŠ o podpore národného športového projektu v 
roku 2023. 

 
Hlasovanie:  
Prezentovaných delegátov: 79 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 66 
Počet nehlasujúcich delegátov: 13 
Počet hlasov “Za”: 140 
Počet hlasov “Proti”: 29 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 37 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  žiadne 
 
 
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 13.07.2023 o 16:00 od delegáta riadneho člena ORCA - p. 
Adámkovej a od delegáta riadneho člena PST - p. Pavúka. 
Materiál k tomuto bodu: 

- https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2023/07/orcab-pst-predlozenie-materialu-k-bodu-
programu-konferencie-spf-14-07-2023.pdf  

 
 

SPF/2023/K/Z2/U5 

Konferencia SPF schvaľuje zmenu a doplnenie rozpočtu SPF na rok 2023 v zmysle materiálu variant A zmeny a 
doplnenia Rozpočtu SPF na rok 2023 predloženého delegátmi riadnych členov SPF - klubov Plavecký klub ORCA 
Bratislava a Pavúčik Sport Team, ktorým sa ruší a nahrádza Rozpočet SPF na rok 2023 schválený uznesením 
Konferencie SPF č. SPF/2023/K/Z1/U31 zo dňa 04.05.2023 pod podmienkou nadobudnutia účinnosti Zmluvy č. 
0475/2023/SŠ o podpore Národného Športového Projektu v roku 2023 a súčasne poukázania sumy 1.086.975 eur 
ako podpory Národného Športového Projektu v roku 2023. 
Zmenený a doplnený Rozpočet SPF na rok 2023 vo variante A je obsahom prílohy č. 8 Zápisnice z Mimoriadnej 
Konferencie SPF. 
 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 79 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 74 
Počet nehlasujúcich delegátov: 5 
Počet hlasov “Za”: 66 
Počet hlasov “Proti”: 120 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 51 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  NESCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  písomne prijaté odlišné stanovisko riadneho člena STUAS - delegáta p. Blaža: 
 
Riadnym členom SPF boli schválením rozpočtu SPF na rok 2023 podľa uznesenia Konferencie SPF č SPF/2023/K/Z1/U31 zo 
dňa 04.05.2023 priznané a prerozdelené finančné prostriedky v objeme 20 % príspevku uznanému športu na rok 2023, t.j. 
suma  714.123,20 €  a po prezidentom SPF zapríčinenom krátení  Príspevku uznanému športu na rok 2023 o sumu 1.086.975 
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€ v objeme 496.728,20 €. 
 
Zásadne nesúhlasíme, aby sa kluby, skryto a prostredníctvom schválenia zmeny Rozpočtu, vzdaním sa svojho základného a 
zákonného nároku z príspevku uznanému športu na rok 2023 a piliera financovania ich činnosti v podobe schváleného 20 
%, resp. minimálneho 15 % zákonného podielu pre účel rozvoj športu mládeže s príslušnosťou, podieľali na zachraňovaní 
finančných dopadov hrubého zanedbania povinností Prezidenta SPF a súčasne jeho profesionálneho, ale aj morálneho 
zlyhania.  

Nemôžeme súhlasiť, považujeme to za nonsens a súčasne protestujeme, že klubom sa berú piliere financovania ich činnosti 
a z rozpočtu SPF na rok 2023 dostanú úplnú nulu a napríklad taká kapitola Rozpočtu určená pre Sekretariát, ktorý na čele s 
prezidentom celú krízovú situáciu spôsobil, ostáva len málo dotknutá.  

Kluby sú poškodené dvakrát. Prvýkrát, keď prišli o 1,1 milióna € a druhýkrát, keď sa im navrhovanou zmenou Rozpočtu SPF 
na rok 2023 odnímu ich financie z kapitoly účelu rozvoj športu mládeže s príslušnosťou. Kluby de facto takto požičiavajú SPF 
na to, aby dôsledky straty 1,1 milióna € spôsobenej prezidentom SPF vyzerali  na oko ľúbivejšie a menej hrozivo. 
                                                                            
Pozmeňujúci návrh k rozpočtu SPF na rok 2023 prijatý dňa 13.07.2023 o 21:59 od delegáta riadneho člena HOMKE - p. 
Šmihulu, od delegáta riadneho člena KUPI - p. Moravcovej, od delegáta riadneho člena STUTT - p. Bergmanovej, od delegáta 
riadneho člena ŠKPKE - p. Žeňuchovej, od delegáta riadneho člena AQSE - p. Laha, od delegáta riadneho člena PITOP - p. 
Gálisa, od delegáta riadneho člena PKHU - p. Tomahogha, od delegáta riadneho člena PAPSV - p. Sirotného, od delegáta 
riadneho člena KVPNO - p. Gogolu, od delegáta riadneho člena SPUPR - p. Novosada 
Materiál k tomuto bodu: 

- https://mediamanager.ws/media/pages/s/swimmsvk.sk/2023/07/kupi-stutt-skpke-homke-aqse-pitop-pkhu-
papsv-kvpno-spupr-navrh-zmeny-rozpoctu-spf-na-rok-2023-k-bodu-schvalenie-zmeny-rozpoctu-spf-na-rok-
2023.pdf 

- Zápis z Rady SPF zo dňa 07.07.2023: https://swimmsvk.sk/zapisc.spf/2023/r/z11  
 
 

SPF/2023/K/Z2/U 

Konferencia SPF schvaľuje návrh zmeny Rozpočtu na rok 2023 podľa predloženého znenia. 
Navrhovaný Rozpočet SPF na rok 2023 je obsahom prílohy č. 9 Zápisnice z Mimoriadnej Konferencie SPF. 
 
 

 
Hlasovanie: 
Prezentovaných delegátov: 79 
Počet hlasov prezentovaných delegátov: 248 
Počet hlasujúcich delegátov: 71 
Počet nehlasujúcich delegátov: 8 
Počet hlasov “Za”: 162 
Počet hlasov “Proti”: 26 
Počet hlasov “Zdržal sa”: 39 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie je  SCHVÁLENÉ  
Odlišné stanovisko delegáta:  písomne prijaté odlišné stanovisko riadneho člena STUAS - delegáta p. Blaža: 
 
Riadnym členom SPF boli schválením rozpočtu SPF na rok 2023 podľa uznesenia Konferencie SPF č SPF/2023/K/Z1/U31 zo 
dňa 04.05.2023 priznané a prerozdelené finančné prostriedky v objeme 20% príspevku uznanému športu na rok 2023, t.j. 
suma  714 123,20 €  a po prezidentom SPF zapríčinenom krátení  príspevku uznanému športu na rok 2023 o sumu 1.086.975 
eur v objeme 496 728,20 €. 
Zásadne nesúhlasíme, aby sa kluby, skryto a prostredníctvom schválenia zmeny Rozpočtu, vzdaním sa svojho základného a 
zákonného nároku z príspevku uznanému športu na rok 2023 a piliera financovania ich činnosti v podobe schváleného 20%, 
resp. minimálneho 15% zákonného podielu pre účel rozvoj športu mládeže s príslušnosťou, podieľali na zachraňovaní 
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finančných dopadov hrubého zanedbania povinností Prezidenta SPF a súčasne jeho profesionálneho, ale aj morálneho 
zlyhania.  

Nemôžeme súhlasiť, považujeme to za nonsens a súčasne protestujeme, že klubom sa berú piliere financovania ich činnosti 
a z Rozpočtu SPF na rok 2023 dostanú úplnú nulu a napríklad taká kapitola rozpočtu určená pre Sekretariát, ktorý na čele s 
prezidentom celú krízovú situáciu spôsobil, ostáva len málo dotknutá.  

Kluby sú poškodené dvakrát. Prvýkrát, keď prišli o 1,1 milióna € a druhýkrát, keď sa im navrhovanou zmenou Rozpočtu SPF 
na rok 2023 odnímu ich financie z kapitoly účelu rozvoj športu mládeže s príslušnosťou. Kluby de facto takto požičiavajú SPF 
na to, aby dôsledky straty 1,1 milióna € spôsobenej prezidentom SPF vyzerali  na oko ľubivejšie a menej hrozivo. 
 
p. Gábriš, predsedajúci: Súčasťou posledného hlasovania o zmene bol aj celkový Rozpočet. Tým pádom bol vlastne 
schválený Rozpočet v zmysle návrhu zmeny, ktorú predložilo 10 klubov a teda nie je potrebné hlasovať o rozpočte ako 
o samostatnom bode programu.  
 
___________________________________________________________________________________________________ 
 

Bod č.8 – Záver  
      

 

ukončenie o cca 12:30  hod.  
 

p. Šulek, prezident SPF: Chcel veľmi pekne všetkým poďakovať, že sme schválili veľmi dôležitý dokument jednak toho 
Národného Športového Projektu, taktiež úpravu rozpočtu a Rozpočet ako celý upravený. Vážim si, že ste si našli priestor aj 
v čase dovoleniek a vrcholiacej sezóny, keď práve teraz sledujeme aj ďalšie súťaže MS.  Chcem popriať všetkým vám klubom 
pekné a pokojné leto, aby naši reprezentanti dosiahli čo najlepšie výsledky.  
 
 

 
V Bratislave, dňa 14.07.2023 
 
Zapísala:    Martina Kuniková v.r. 

 

 

Overili:                     Andrea Nováková v.r. 

 

 

     Pavol Sirotný  v.r.  

  

 

Predsedajúci:    Tomáš Gábriš v.r. 

 

 

Prezident SPF:     Ivan Šulek v.r. 

 

 

 

 

Prílohy: 

Príloha č. 1 – Prezenčná listina delegátov a náhradníkov(fyzicky prítomných) 
Príloha č. 2 – Prezenčná listina delegátov a náhradníkov (prítomných v hlasovacej aplikácii) 
Príloha č. 3 – Prezenčná listina hostí, kandidátov, sekretariát SPF 
Príloha č. 4 – Správa mandátovej komisie 

mailto:sekretariat@swimmsvk.sk
http://www.swimmsvk.sk/


 

 

 

 
Slovenská plavecká federácia 
Za kasárňou  1, 831 03 Bratislava 
tel.: +421 238 105 478 
IČO: 36 068 764 
sekretariat@swimmsvk.sk,  www.swimmsvk.sk  
 

 

Príloha č. 5 - Rozhodnutie MŠVVaŠ SR účel - príspevok na NSP podľa § 75 ods. 2 písm. b) zákona č. 440/2015 Z. z. 
Príloha č. 6 - Návrh textu Zmluvy č.0475_2023_SŠ o podpore NSP v roku 2023 
Príloha č. 7 - Rozdelenie sumy podpory NSP medzi riadnych členov SPF 
Príloha č. 8 - Návrh Rozpočtu SPF na rok 2023_Var.A_ORCA_PST_MK SPF 14072023 
Príloha č. 9 - Návrh Rozpočtu SPF na rok 2023_10klubov_MK SPF 14072023 
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